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2020/2021 Diploma and Degree Programme Graduates’ 

Career Placement Survey Summary 

 

In order to find out more about the career placements of IFTM 2020/2021 graduates and gain 

insight into today’s work place, IFTM launched an online employment survey in November 2021. 

In this survey, diploma and degree programmes graduates in 2020/2021 were asked to complete 

a questionnaire which aimed at finding out their latest employment situation. 

 

Master’s Degree Programmes 

For Master’s graduates, the overall response rate was 100%. According to the results of the survey, 

Master’s graduate respondents who had full-time employment accounted for 83.3% and their 

monthly median salary is MOP19,000. 

 

Bachelor’s Degree Programmes 

For Bachelor’s graduates, the overall response rate was 74.9%. According to the results of the 

survey, 13.2% of Bachelor’s graduate respondents pursued higher level of education since 

graduation from IFTM, 64.2% of them got employment and 5.5% of them were working and 

studying simultaneously. 86.2% of them were working in Macao. 75.4% of the employed 

respondents had full-time employment with monthly median salary of MOP14,600. The 

employment sectors are displayed in the figure below. It shows that 58.7% of the respondents 

were employed in tourism and hospitality sector, while services sector accounted for 14.5%. 84% 

of the employed Bachelor’s graduate respondents were hired within three months after graduation 

and 27.5% of them secured their job before graduation. 

 

Employment Sectors of Bachelor Graduating Respondents 

 

 



 
Diploma Programmes 

For diploma graduates, the overall response rate was 62%. According to the results of the survey, 

77.8% of the respondents got employment. 85.7% of them were working full-time in Macao with 

a monthly median salary of MOP19,750. The employment sectors are displayed in the figure 

below. 

 

Employment Sectors of Diploma Graduating Respondents 

 

 

根據學院於 2021 年 11 月向 2020/2021 學年畢業生進行的就業問卷調查，受訪的碩士

學位課程畢業生中，回覆率為 100%，全職受僱的畢業生佔整體 83.3%，每月薪酬中位數

為澳門元 19,000。受訪的學士學位課程畢業生中，回覆率為 74.9%，有 13.2%的畢業生選

擇繼續升學深造，獲聘的畢業生佔整體 64.2%，同時升學及就業的畢業生佔整體 5.5%；

當中 58.7%的畢業生投身旅遊及酒店業和 14.5%投身服務業；於本地全職工作的學士學位

課程畢業生每月薪酬中位數為澳門元 14,600。84%受僱的學士學位課程畢業生在畢業三個

月內獲聘，當中 27.5%在畢業前已獲聘。文憑課程畢業生有 50%從事旅遊及酒店業，受僱

於本地全職工作的畢業生每月薪酬中位數為 19,750 澳門元。 
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